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Bernard Malfliet, 24-11-2012 
Plaats / Endroit : TSM Mechelen, Jef Denijnplein 2 

Aanvang / Début : 14:20, Einde / Fin : 19:10 

Aanwezig - Présent : RVB/CA: Günter Delhaes, Dimitri Logie, Bernard Malfliet, Ludo Martens, Marc Clevers, Luc Cornet, Kurt Rosskamp, Damien André, Jan 
Vanhercke, Jan Rooze. GP/PM : Geert Bailleul, Raymond Van Melsen, Daniel Halleux. 

De klubs of hun vertegenwoordigers, les clubs ou leurs représentants:  

Dirk De Ridder, Paul Cobbaut, Jan De Geest, Paul Beckers, Louis Corbeel, Sylvin De Vet, Jeannine Rousseau, Bart Persoons, Ruben Decrop, Jean-Pierre Haverbeke, 
Rudy Dufour, Hans Temmerman, Peter Dhondt, Ben Vandeputte, Johannes Raapsat, Jean-Christophe Thiry, Sandra Alenteys, Aurore Gillet, Laetitia Heuvelmans, Pierre 
Vandevelde, Fabrice Grobelny, Nicolas Rauta 

VSF vzw, FEFB asbl, SVDB VoG, de liga’s. 

Verontschuldigd - Excusé : Eddy De gendt 

1. Inleiding voorzitter. 
De voorzitter bedankt Fabrice Grobelny voor zijn 
jarenlange inzet voor de KBSB 
Hij hoopt opnieuw dat deze AV kan doorgaan met 
een sportieve instelling door de mandatarissen 

1. Introduction par le président. 
Le président remercie Fabrice Grobelny pour son 
engagement durant des années pour la FRBE. 
Il espère à nouveau que cette AG se déroulera avec 
un esprit sportif de la part des mandataires. 

1.  

2. Aanduiding stemopnemers. 
De AV duidt Aurore Gillet en Bart Van Tichelen aan 
als stemopnemers voor de geheime stemmingen. De 
gewone stemmigen worden opgenomen door de 
secretaris en tevens gevolgd door de stemopnemers. 

2. Désignation des scrutateurs. 
L'AG désigne Aurore Gillet et Bart Van Tichelen 
comme scrutateurs pour les votes secrets. Les votes 
normaux sont pris par le secrétaire et également 
suivis par les scrutateurs. 

2.  

3. Registratie van de stemgerechtigden. 
Het aantal stemmen is bepaald door het ledenaantal 
op 15 september. 
De stemverdeling is als volgt per mandataris: 
Dirk De Ridder (15), Paul Cobbaut (53), Jan De 
Geest (55), Paul Beckers (194), Louis Corbeel (34), 
Sylvin De Vet (190), Jeannine Rousseau (206), 

3. Enregistrement des droits de vote. 
Le nombre de voix est déterminé par le nombre de 
membres au 15 septembre. 
La répartition des votes par mandataire est la 
suivante : 
Dirk De Ridder (15), Paul Cobbaut (53), Jan De 
Geest (55), Paul Beckers (194), Louis Corbeel (34), 

3.  
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Raymond Van Melsen (206), Bart Persoons (77), Jan 
Vanhercke (59), Bernard Malfliet (135), Ruben 
Decrop (48), Jean-Pierre Haverbeke (16), Marc 
Clevers (206), Rudy Dufour (194), Hans 
Temmerman (203), Peter Dhondt (203), Ben 
Vandeputte (203), Johannes Raapsat (203), Jean-
Christophy Thiry (206), Kurt Rosskamp (169), 
Gunter Delhaes (124), Luc Cornet (50), Sandra 
Alenteys (123), Ludo Martens (123), Aurore Gillet 
(206), Laetitia Heuvelmans (176), Pierre Vandevelde 
(206), Fabrice Grobelny (82), Nicolas Rauta (82) 

Sylvin De Vet (190), Jeannine Rousseau (206), 
Raymond Van Melsen (206), Bart Persoons (77), Jan 
Vanhercke (59), Bernard Malfliet (135), Ruben 
Decrop (48), Jean-Pierre Haverbeke (16), Marc 
Clevers (206), Rudy Dufour (194), Hans 
Temmerman (203), Peter Dhondt (203), Ben 
Vandeputte (203), Johannes Raapsat (203), Jean-
Christophy Thiry (206), Kurt Rosskamp (169), 
Gunter Delhaes (124), Luc Cornet (50), Sandra 
Alenteys (123), Ludo Martens (123), Aurore Gillet 
(206), Laetitia Heuvelmans (176), Pierre Vandevelde 
(206), Fabrice Grobelny (82), Nicolas Rauta (82) 

4. Goedkeuring van de dagorde 
Het rapport van de verantwoordelijke CIS wordt 
verschoven naar punt 9. De AV stemt hiermee in. 
Bart Van Tichelen vraagt dat in de toekomst de ligas 
de dagorde eveneens zouden ontvangen en dat de 
datum en de plaats zo vroeg mogelijk worden 
meegedeeld om een maximum aan klubs aanwezig 
te hebben. De RVB stemt hiermee in. 

4. Approbation de l’ordre du jour 
Le rapport du responsable de la CAI est avancé au 
point 9. L'AG approuve ce changement. 
Bart Van Tichelen demande qu'à l'avenir les ligues 
reçoivent également l'ordre du jour et que la date et 
l'endroit soient communiqués aussitôt que possible 
pour avoir un maximum de clubs présents. Le CA 
approuve cette demande. 

4.  

5. Goedkeuring verslag vorige AV 
Verslag van de BAV van 02/06/2012. (zie website 
KBSB) wordt goedgekeurd. 

5. Approbation du rapport de l’AG précédente.  
Le rapport de l’AGE du 02/06/2012 (voir site web 
FRBE) est approuvé.  

5.  

6. Verslag voorzitter 
Günter Delhaes bedankt de leden van de RVB die 
veel werk gehad hebben om KBSB terug op de rails 
te zetten. 
Er zijn veel kontakten geweest met andere 
federaties en met de FIDE 
De RVB zal zich komend seizoen nog harder 
inspannen voor de vooruitgang. 
Dirk De Ridder vraagt naar het gevolg  van zijn brief 
van 7 Januari 2012, in verband met beschuldigingen 
geuit tijdens de AV van November 2011. Hij heeft 
hierop nooit antwoord gehad. Günter Delhaes zegt 
niet 100% op de hoogte te zijn van de brief. 
Hij belooft deze brief op de volgende RVB te 
bespreken en een antwoord te geven. 
Bart van Tichelen vraagt dat eveneens op de mail 
van Liga Antwerpen zou worden geantwoord. 
Damien Andre gaat akkoord dat de RVB in de 

6. Rapport du président 
Günter Delhaes remercie les membres du CA qui ont 
eu beaucoup de travail pour remettre la FRBE sur les 
rails. 
Il y a eu beaucoup de contacts avec d'autres 
fédérations et avec la FIDE. 
Le CA va encore travailler plus dur la saison 
prochaine pour un progrès. 
Dirk De Ridder demande quelles sont les suites de sa 
lettre du 7 janvier 2012, en relation avec des 
accusations portées durant l'AG de novembre 2011. 
Il n'a reçu aucune réponse à sa lettre. Günter 
Delhaes dit qu'il n'est pas à 100% au courant de 
cette lettre. 
Il promet que cette lettre sera discutée au prochain 
CA et qu'une réponse sera donnée. 
Bart Van Tichelen demande qu'il soit également 
répondu au mail de la ligue d'Anvers. 

6.  
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toekomst beter moet communiceren met haar leden 
en zal hierop toezien. 

Damien André est d'accord que le CA doit à l'avenir 
mieux communiquer avec les membres et y veillera. 

7. Verslag secretaris generaal 
Het verslag van Damien André is bijgevoegd. 
Damien André heeft in Juni de website overgenomen 
ten einde hiervan een succesvol communicatiemiddel 
te maken 
Hij heeft tevens gewerkt aan de lange termijn visie 
van KBSB. 

7. Rapport du secrétaire général 
Le rapport de Damien André est annexé. 
Damien André a repris le site web en juin dans le 
but d'en faire un moyen de communication réussi. 
Il a également travaillé sur une vision à long terme 
de la FRBE. 

7.  

8. Verslag secretaris  
Bernard Malfliet bedankt Damien André en Kurt 
Rosskamp voor de snelle en duidelijke vertalingen 
van de verslagen. 
Cobbaut vraagt of de verslagen kunnen gepubliceerd 
worden in PDF formaat op de website. Hier zal voor 
gezorgd worden. 

8. Rapport du secrétaire  
Bernard Malfliet remercie Damien André et Kurt 
Rosskamp pour les traductions rapides et claires des 
rapports. 
Paul Cobbaut demande que les rapports soient 
publiés au format PDF sur le site web. On y veillera. 

8.  

9. Verslag gemachtigde personen CIS 
Geert Bailleul bedankt Jos Pots voor de invulling van 
de functie in zijn afwezigheid. 
Er zijn 2 promotieaavragen goedgekeurd door de 
CIS: Bart Van Tichelen en Renaud Barreau. 
Hij werkt aan de vergoeding voor de arbiters in de 
nationale interklubs. 
Nicolas Rauta vraagt of de arbiters in de nationale 
interklubs een FIDE licentie moeten hebben. Geert 
Bailleul bevestigt dat dit inderdaad het geval is vanaf 
volgend seizoen. 
Dirk De Ridder vraagt waarom de arbiters van de 
nationale interklubs als hulparbiter en niet 
matcharbiters worden doorgegeven. Hij vraagt 
verder wie van de arbiters in België actief is en 
welke nog goed op de hoogte zijn van de actuele 
regels. Wat doet KBSB aan het testen van de kennis 
van de arbiters. 
Geert Bailleul antwoordt dat een lijst is gemaakt van 
40 arbiters die recent nog actief waren in grote en 
FIDE tornooien. Alle arbiters zullen nu gecontacteerd 
worden of ze effectief een licentie willen alvorens de 
lijst over te maken aan FIDE. 
Dirk De Ridder vraagt of dit onder controle is gezien 

9. Rapport de la personne mandatée CAI. 
Geert Bailleul remercie Jos Pots d'avoir rempli sa 
fonction durant son absence. 
Deux promotions ont été approuvées par la CAI : 
Bart Van Tichelen et Renaud Barreau. 
Il travailler sur le défraiement des arbitres dans les 
interclubs nationaux. 
Nicolas Rauta demande si les arbitres dans les 
interclubs nationaux doivent avoir une licence FIDE. 
Geert Bailleul confirme que ce sera effectivement le 
cas à partir de la prochaine saison. 
Dirk De Ridder demande pourquoi les arbitres des 
interclubs nationaux sont indiqués comme arbitres 
assistants et non comme arbitres de match. Il 
demande de plus qui des arbitres en Belgique est 
actif et lesquels sont encore au courant des règles 
actuelles. Que fait la FRBE pour tester les 
connaissances des arbitres. 
Geert Bailleul répond qu'une liste a été faite de 40 
arbitres qui ont été récemment actifs dans des 
tournois importants et dans des tournois FIDE. Tous 
ces arbitres seront contactés pour savoir q'ils 
veulent effectivement une licence avant que la liste 
soit transmise à la FIDE. 

9.  
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dat de lijst op 4 December bij FIDE moet zijn. Jan 
Rooze antwoordt positief, dit komt in orde. 

Dirk De Ridder demande s'il est sous contrôle que la 
liste soit renvoyée à la FIDE le 4 décembre. Jan 
Rooze répond positivement, que ce sera réglé. 

10. Verslag verantwoordelijke nationale tornooien 
Het rapport van Luc Cornet is bijgevoegd.  
Ruben Decrop vraagt of er een kandidaat is voor het 
nationaal kampioenschap van 2013. Luc Cornet 
bevestigt dat er nog geen kandidaat is. Ruben 
Decrop vraagt of de data van het kampioenschap 
flexibel is. Luc Cornet stelt voor dat Ruben Decrop 
een kandidatuur indient met andere data als dit 
mogelijk is. 
Op vraag van Hans Temmerman inzake de winnaar 
van het open kampioenschap corrigeert Luc Cornet 
zijn rapport. 
Bart Van Tichelen vraagt dat de RVB zich beraadt 
over het gebrek aan succes van de laatste ronde 
nationale interklubs. 
Dirk De Ridder meldt dat KASK eventueel de laatste 
ronde interklubs wil organiseren op voorwaarde dat 
enkel Antwerpse arbiters worden aangeduid. 
Luc Cornet meldt tot slot dat de data van de 
interklubs 2013-14 op 8 December gefinaliseerd 
worden en dan  meegedeeld aan de klubs. 

10. Rapport du responsable des tournois nationaux 
Le rapport de Luc Cornet est annexé. 
Ruben Decrop demande s'il y a un candidat pour le 
championnat national 2013. Luc Cornet confirme 
qu'il n'y a encore aucun candidat. Ruben Decrop 
demande si les dates du championnat sont flexibles. 
Luc Cornet propose que Ruben Decrop soumette une 
candidature avec d'autres dates si c'est possible. 
Suite à une question de Hans Temmerman 
concernant le vainqueur du championnat open, Luc 
Cornet corrige son rapport. 
Bart Van Tichelen demande que le CA tienne compte 
du manque de succès de la dernière ronde des 
interclubs nationaux. 
Dirk De Ridder signale que le KASK peut 
éventuellement organiser la dernière ronde des 
interclubs à la condition que seuls des arbitres 
anversois soient désignés. 
Luc Cornet signale que les dates des interclubs 
2013-14 seront finalisés le 8 décembre et 
communiqués aux clubs. 

10.  

11. Verslag bestuurder  
Het verslag van Kurt Rosskamp is zeer kurt. 

11. Rapport administrateur 
Le rapport de Kurt Rosskamp est très court.  

11.  

12. Verslag verantwoordelijke internationale 
tornooien & FIDE 
Het verslag van Jan Rooze is in bijlage. Jan Rooze 
heeft werk gemaakt van een duidelijke, snelle en 
transparente procedure voor de selectie van de 
spelers voor de Olympiade. De ploeg was goed op 
voorhand samengesteld en het budget kon worden 
gerespecteerd. Het resultaat van de mannen viel wat 
tegen, maar hij was toch heel blij dat de sterkste 
spelers zonder betaling bereid waren om te spelen. 
Het resultaat van de dames was heel goed en Jan 
Rooze wenst zeker verder te gaan met een 
Damesploeg. 
Als FIDE verantwoordelijke zou Jan Rooze moeten 
deelnemen aan de congressen, maar hij heeft 

12. Rapport du responsable des tournois 
internationaux & FIDE 

Le rapport de Jan Rooze est en annexe. Jan Rooze a 
travaillé pour avoir une procédure claire, rapide et 
transparente pour la sélection des joueurs pour les 
Olympiades. L'équipe a été composée bien à l'avance 
et le budget put être respecté. Le résultat des 
hommes fut un peu décevant, mais il est malgré tout 
content que les joueurs les plus forts furent prêts à 
jouer sans rémunération. 
Le résultat des dames fut très bon et Jan Rooze 
désire sûrement continuer avec une équipe dames. 
Comme responsable FIDE, Jan Rooze aurait dû 
participer aux congrès, mais il a demandé à Günter 
Delhaes de le remplacer. Durant les Olympiades, des 

12.  
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Günter Delhaes gevraagd om hem te vervangen. 
Tijdens de Olympiade zijn goede kontakten gelegd 
met de FIDE voor toekomstige samenwerking. 
Jan Rooze meldt ook de IM-titel voor Steven 
Geirnaert. 
Vier personen hebben het seminarie International 
Organiser gevolgd in Duitsland en hebben de titel 
verkregen van FIDE (Sylvin De Vet, Rudy Valcke, Jan 
Vanhercke en Luc Cornet). 
Dirk De Ridder vraagt naar de forfait op het eerste 
bord in de laatste ronde. Jan Rooze betreurt dit 
eveneens en bevestigt dat dit te wijten is aan een 
communicatieprobleem en dat hij de 
verantwoordelijkheid hiervoor opneemt. 
Dirk De Ridder vraagt wanneer de IO titels 
besproken zijn in de RVB. Jan Rooze bevestigt dat 
dit meerdere malen besproken is en de RVB is 
akkoord met de beslissing. 
Jean-Christophe Thiry bedankt, als tweede 
ondervoorzitter van FEFB, Jan Rooze voor de 
inspanningen voor de Olympiade en voor het zenden 
van de Damesploeg 

bons contacts ont été établis avec la FIDE pour une 
collaboration future. 
Jan Rooze signale aussi le titre de MI de Steven 
Geirnaert. 
Quatre personnes ont suivi le séminaire 
d'Organisateur International en Allemagne et ont 
obtenu le titre de la part de la FIDE (Sylvin De Vet, 
Rudy Valcke, Jan Vanhercke et Luc Cornet). 
Dirk De Ridder pose une question sur le forfait au 
1er échiquier à la dernière ronde des Olympiades. 
Jan Rooze déplore également ce fait, qui est dû à un 
problème de communication, et en endosse la 
responsabilité. 
Dirk De Ridder demande quand les titres d'IO ont 
été discutés en CA. Jan Rooze confirme que ça a été 
discuté à plusieurs reprises et que le CA est d'accord 
avec cette décision. 
Jean-Christophe Thiry remercie, comme deuxième 
vice-président de la FEFB, Jan Rooze pour les efforts 
pour les Olympiades et pour l'envoi d'une équipe 
dames. 

13. Verslag jeugdverantwoordelijke 
Het verslag van Marc Clevers is in bijlage. 
Het Belgisch jeugdkampioenschap mag geslaagd 
genoemd worden. Hij dankt Ruben Decrop en Luc 
Oosterlinck zonder wie het niet zou gelukt zijn. 
Jean-Christophe Thiry vraagt hoe het komt dat 
sommige spelers zonder begeleider vertrekken naar 
een tornooi. Zouden deze spelers een deel van het 
budget kunnen krijgen om hierin te voorzien. Marc 
Clevers wil dit voor de toekomst onderzoeken. 

13. Rapport du responsable jeunesse  
Le rapport de Marc Clevers est en annexe. 
Le championnat de Belgique de la jeunesse peut être 
considéré comme un succès. Il remercie Ruben 
Decrop et Luc Oosterlinckx sans qui il n'aurait pas pu 
avoir lieu. 
Jean-Christophe Thiry demande comment il se fait 
que certains joueurs sont partis à un tournoi sans 
accompagnateur. Ces joueurs ne devraient-ils pas 
pour cela recevoir une partie du budget ? Marc 
Clevers va étudier cette possibilité à l'avenir. 

13.  

14. Verslag bestuurder jeugd 
Het rapport van Jan Vanhercke is in bijlage.  
Hij heeft werk gemaakt van diverse initiatieven zoals 
InventiChess, Go 4 Grandmaster voor de promotie 
van de schaaksport in België. 
Hij zal zich het komend seizoen tevens bezig houden 
met de internationale uitzendingen. 
En het komend jeugdkampioenschap in 

14. Rapport de l'administrateur jeunesse 
Le rapport de Jan Vanhercke est en annexe. 
Il a travaillé avec diverses initiatives comme 
Inventichess, Go 4 Grandmaster pour la promotion 
des échecs en Belgique. 
Il va continuer à s'occuper des envois internationaux 
pour la prochaine saison. 
Et le prochain championnat de la jeunesse à 

14.  
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Blankenberge belooft een succes te worden. Blankenberge promet d'être un succès. 

15. Verslag verantwoordelijke reglementen  
Eddy De Gendt kan helaas niet aanwezig zijn 
wegens ziekte. 

15. Rapport du responsable des règlements  
Eddy De Gendt, malade, ne peut hélas être présent. 

15.  

16. Verslag klassementsleider  
Dimitri Logie heeft het afgelopen jaar in diverse 
dossiers geassisteerd binnen de RVB. Hij hoopt de 
komende jaren een aantal projecten te kunnen 
voorstellen inzake website. 

16. Rapport du directeur du classement  
Dimitri Logie a donné de l'aide sur divers dossiers au 
sein du CA. Il espère pouvoir proposer un certain 
nombre de projets liés au site web l'année 
prochaine. 

16.  

17. Verslag ELO operator / Ledenadministrator 
Het verslag van Daniel Halleux is in bijlage. 

17. Rapport opérateur ELO / immatriculation 
Le rapport de Daniel Halleux est en annexe. 

17.  

18. Verslag gemachtigde persoon BOIC 
Het verslag van Raymond Van Melsen is in bijlage. 

18. Rapport de la personne mandatée COIB 
Le rapport de Raymond Van Melsen est en annexe. 

18.  

19. Verslag penningmeester  
De resultatenrekening van vorig seizoen sluit of op 
ongeveer 29500 euro. Er staat op dit moment 69536 
euro op de rekening. 
De onderhandelingen met de schuldenaar aan de 
KBSB zijn lopende. Er zijn regelmatige maar dalende 
terugbetalingen. 
Ludo Martens overloopt en geeft uitleg bij de 
resultatenrekening. 
Dirk De Ridder en Fabrice Grobelny vragen naar de 
openstaande bedragen van schulden. Ludo Martens 
geeft voldoende verduidelijking. De commissielonen 
voor de subsidies voor het jeugdkampioenschap zijn 
nog niet teruggevorderd. 
Dirk De Ridder vraagt naar het patrimonium van 
KBSB. Ludo Martens en Jan Vanhercke bevestigen 
dat er inderdaad 5 electronische borden van KBSB 
bestaan en dat ze gebruikt worden. 
Johannes Raapsat vraagt naar het nut van het 
opnemen van het budget 2010-11 in de vergelijking 
voor dit jaar. Een evolutie bekijken is wellicht 
nuttiger op basis van resultaten ipv budget. 

19. Rapport du trésorier 
Le compte à la clôture de la saison passée était à 
29500€. Il y a actuellement 69536€ sur le compte. 
Les négociations avec les débiteurs de la FRBE sont 
en cours. Il y a des remboursements réguliers mais 
en baisse. 
Ludo Martens parcourt et donne une explication sur 
le compte de résultats. 
Dirk De Ridder et Fabrice Grobelny demandent à 
combien s'élèvent le montant des dettes. Ludo 
Martens donne un éclaircissement complet. Les 
défraiements des commissions pour les subsides du 
championnat de la jeunesse ne sont pas encore 
remboursés. 
Dirk De Ridder pose la question du patrimoine de la 
FRBE. Ludo Martens et Jan Vanhercke confirment 
qu'il y a effectivement 5 échiquiers électroniques de 
la FRBE et qu'ils sont utilisés. 
Johannes Raapsat demande l'utilité d'indiquer le 
budget 2010-11 en comparaison à cette année. 
Regarder une évolution sur base des résultats plutôt 
que du budget est probablement plus utile. 

19.  

20. Verslag rekeningtoezichters 
Jean-Christophe Thiry en Bart Van Tichelen brengen 
verslag uit. 

20. Rapport des vérificateurs des comptes 
Jean-Christophe Thiry et Bart Van Tichelen 
présentent leur rapport. 

20.  
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Bart van Tichelen bevestigt het correcte beheer van 
de rekeningen van KBSB. 
Bart Van Tichelen heeft bij nazicht van de boeken 
een aantal betalingen gevonden van werken die niet 
werden uitgevoerd. Ludo Martens bevestigt dat dit 
zal worden geregulariseerd. Hij zal ook voorzichtiger 
omspringen met voorschotten in de toekomst. De 
RVB zal dit opvolgen. 
Ook bepaalde voorschotten werden nog steeds niet 
terugbetaald. De voorzitter bevestigt dat dit de 
komende dagen in orde komt. 
Bart van Tichelen vindt de verplaatsingskosten van 
25 cent per km nogal hoog. 
Jean-Christophe Thiry bevestigt het goede beheer 
van de rekeningen en de uitstaande schulden die 
nog vereffend moeten worden.  
Günter Delhaes bedankt de rekeningtoezichters en 
Ludo Martens voor hun werk. 

Bart Van Tichelen confirme la gestion correcte des 
comptes de la FRBE.  
Bart Van Tichelen a, lors de vérification des comptes, 
trouvé un certain nombre de paiements pour des 
travaux non réalisés. Ludo Martens confirme que ce 
sera régularisé. Il sera également plus prudent avec 
les avances à l'avenir. Le CA suivra cela. 
Certaines avances n'ont pas encore été 
remboursées. Le président confirme que ça va être 
réglé dans les prochains jours. 
Bart Van Tichelen trouve que les frais de 
déplacement de 25 cents par km sont élevés. 
Jean-Christophe Thiry confirme la bonne gestion des 
comptes et les dettes exigibles qui doivent encore 
être recouvrées. 
Günter Delhaes remercie les vérificateurs aux 
comptes ainsi que Ludo Martens pour leur travail. 

21. Goedkeuring rekeningen en kwijting raad van 
bestuur 

De rekeningen worden eenparig goedgekeurd. 
De kwijting wordt eenparig goedgekeurd. 

21. Approbation des comptes et décharge du 
conseil d’administration 

Les comptes sont approuvés à l'unanimité. 
La décharge est accordée à l'unanimité. 

21.  

22. Aanduiding rekeningtoezichters 2012-2013 
De AV duidt Paul Beckers en Fabrice Gobelny aan 
voor de controle van de rekeningen voor het 
boekjaar 2012-13. 

22. Désignation vérificateurs des comptes 2012-
2013 

L'AG désigne Paul Beckers et Fabrice Grobelny pour 
le contrôle des comptes de l'année comptable 2012-
2013. 

22.  

23. Budget 2012-2013 
Ludo Martens geeft toelichting bij het voorstel. 
Hij verduidelijkt dat de budgetpost Olympiade 
eigenlijk een provisie is voor het tornooi einde 2013. 
Inzake rating fee FIDE op vraag van Dirk De Ridder 
antwoordt Jan Rooze dat de lijst actieve en levende 
spelers op de FIDE werd aangezuiverd. 
Dirk De Ridder stelt vast dat KBSB de FIDE titels niet 
meer gaat betalen. Dit wordt bevestigd. 
Dirk De Ridder vraagt naar de betaling van arbiter 
licenties en denkt dat dit inderdaad niet door KBSB 
betaald moet worden. 
Bart Van Tichelen namens Liga Antwerpen stelt een 

23. Budget 2012-2013 
Ludo Martens clarifie la proposition. 
Il explique que le poste Olympiades est une 
provision pour le tournoi qui a lieu fin 2013. 
Concernant le coût du classement FIDE, Jan Rooze 
répond à une question de Dirk De Ridder que la liste 
des joueurs actifs et vivants a été nettoyée. 
Dirk De Ridder constate que la FRBE ne va plus 
payer les titres FIDE. Ceci est confirmé. 
Dirk De Ridder pose une question sur la licence des 
arbitres et pense que ce ne doit effectivement pas 
être payé par la FRBE. 
Au nom de la ligue d'Anvers, Bart Van Tichelen 

23.  
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zeker enthousiasme vast in het budget maar mist 
nog een duidelijke visie. Bijvoorbeeld stelt men zich 
vragen over de kosten van de begeleiders. 
Jan Rooze verduidelijkt dat er inderdaad een visie 
nodig is, dat de RVB hiervan werk wil maken, en 
nodigt iedereen uit om hieraan mee te werken. 
Laetitia Heuvelmans stelt vragen rond de 
budgetposten die dalen ten opzichte van de 
uitgaven. Ludo Martens licht toe dat dit inderdaad 
overeenkomt met een verwachte daling. 
Op basis van de discussie stelt Ludo Martens voor 
om het volgende aan te passen: 
Financiele kosten 300 ipv 250 
FIDE boetes op 0 ipv 500 
Rating fees 1100 ipv 800 
Arbiter Licenses 0 ipv 3000 
Stemming: 3653 voor, 82 tegen, 312 onthouding 
Het budget inclusief de vermelde aanpassingen is 
goedgekeurd. 

constate un enthousiasme certain dans ce budget, 
mais qu'il manque une vision claire. Par exemple, on 
se pose des questions sur le coût des 
accompagnateurs. 
Jan Rooze explique qu'effectivement une vision est 
nécessaire, que le CA travaille dessus et invite 
chacun à collaborer dessus. 
Laetitia Heuvelmans pose des questions concernant 
les postes de budget qui baissent par rapport aux 
dépenses. Ludo Martens précise que ça correspond 
effectivement à une baisse attendue. 
Sur base de la discussion, Ludo Martens propose de 
modifier les postes suivants : 
Coûts financiers : 300 au lieu de 250 
Amendes FIDE : 0 au lieu de 500 
Coût du classement : 1100 au lieu de 800 
Licences d'arbitrage : 0 au lieu de 3000 
Vote : 3652 pour, 82 contre, 312 abstention. 
Le budget, avec les modifications mentionnées, est 
approuvé. 

24. Lidgeld 2013-2014 
De raad van bestuur stelt een lidgeldverhoging tot 
15 euro voor. Men is er zich van bewust dat deze 
verhoging aanzienlijk is, maar de raad van bestuur is 
van mening dat het gerechtvaardigd is. Gedurende 
de jaren werd de broeksriem aanzienlijk aangehaald, 
op diverse vlakken, waaronder de internationale 
uitzendingen. Dit jaar is voor het eerst in lang een 
damesploeg naar de olympijade gegaan, en het 
dient gezegd te worden dat zij in Turkije een heel 
goed resultaat hebben neergezet. Wat betreft de 
budgetten van de jeugduitzendingen zitten we aan 
een absoluut minimum, en is het jaar na jaar steeds 
moeilijker om dit budget te handhaven en toch 
voldoende kwalitatieve vrijwilligers te vinden die als 
begeleider mee vertrekken. Om beide zaken op een 
minimaal niveau te houden, is het optrekken van de 
budgetten voor deze posten onvermijdelijk. 
Echter, naast deze twee kernactiviteiten, zijn er nog 
andere bijkomende elementen, die eerder 
structureel zijn. De KBSB dient een verzekering af te 
sluiten, waarvoor een nieuwe budgetpost 

24. Cotisation 2013-2014 
Le conseil d'administration propose une cotisation de 
15€. On est conscient que cette augmentation est 
significative, mais le Conseil est d'avis qu'elle est 
justifiée. Au fil des ans, on a nettement serré la 
ceinture dans divers domaines, y compris les envois 
internationaux. Cette année, pour la première fois 
depuis longtemps une équipe dames a été aux 
olympiades eta obtenu un bon résultat en Turquie. 
En ce qui concerne les budgets des envois pour la 
jeunesse, nous sommes à un minimum absolu, et 
année après année, il est  de plus en plus difficile de 
maintenir ce budget et de trouver des volontaires de 
qualité pour partir comme accompagnateur. Pour 
conserver un niveau minimum dans ces deux 
domaines, il est inévitable d'augmenter les budgets 
de ces postes. 
 
Toutefois, outre ces deux activités de coeur, il y a 
d'autres éléments supplémentaires, qui sont plutôt 
structurels. La FRBE doit souscrire une assurance, 
pour laquelle un nouveau poste budgétaire est 

24.  
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noodzakelijk is. Daarnaast is er de laatste jaren de 
organisatie van de laatste gemeenschappelijke ronde 
bijgekomen, zonder dat hiervoor een goed budget 
voorzien was. 
In die optiek dringt een verhoging zich op, temeer 
ook daar de KBSB werkt zonder enige reserve. 
Organisatorische kosten zijn door de jaren mee 
geevalueerd, en het licentiesysteem voor arbitrage is 
eveneens een onvoorziene kost voor het budget. 
Daarom vraagt de raad van bestuur uw steun voor 
een lidgeldverhoging, die ons een stabieler beleid 
moet bezorgen. 
Jan Rooze geeft een uiteenzetting over de nood aan 
visie binnen KBSB waaraan hij de komende 
maanden verder wil werken en denkt dat met een 
duidelijke visie een herziening van het lidgeld 
mogelijk moet zijn, als iedereen kan zien en 
begrijpen waar het geld voor gebruikt zal worden. 
Jan De Geest en Hans Temmerman en diverse 
anderen stellen voor dat de stemming uitgesteld 
wordt totdat de visie duidelijk kan voorgesteld 
worden. De AV gaat akkoord dat de bespreking 
lidgeld uitgesteld wordt tot dit moment, mogelijk pas 
begin Juni 2013 en dat op dat moment eventueel 
een lidgeldverhoging 2013-14 kan goedgekeurd 
worden. 

nécessaire. En outre, ces dernières années, 
l'organisation de la dernière ronde commune s'est 
ajoutée, sans qu'un bon budget soit prévu. 
Dans cette optique, une augmentation s'impose, 
d'autant que la FRBE fonctionne sans aucune 
réserve. Les frais d'organisation sont évalués au fil 
des années, et le système de licences d'arbitrage est 
également une dépense imprévue dans le budget. 
En conséquence, le Conseil d'Administration 
demande votre soutien pour une augmentation de la 
cotisation, qui  devrait nous donner une politique 
plus stable. 
Jan Rooze expose la nécessité d'avoir une vision 
claire en FRBE et qu'il a l'intention de continuer d'y 
travailler dans les mois qui viennent. Il pense 
qu'avec une vision claire une revision de la cotisation 
doir être envisageable, si tous les membres 
comprennent à qoui servira l'argent recolté. 
Jan De Geest et Hans Temmerman, ainsi que 
d'autres, proposent que le vote soit reporté jusqu'à 
ce qu'une vision claire puisse être proposée. L'AG 
marque son accord pour que la discussion de la 
cotisation soit reportée à ce moment, peut-être 
seulement début janvier 2013 et qu'à ce moment 
une augmentation de la cotisation 2013-2014 puisse 
être approuvée. 

25. Verkiezing raad van bestuur. 
Het mandaat van Luc Cornet eindigt op deze AV.  
Kandidaturen werden tijdig ontvangen van Luc 
Cornet en Jean-Christophe Thiry 
Luc Cornet kondigt aan zijn werk te wensen 
voorstellen 
Luc Cornet is verkozen voor 3 jaar met 3207 
stemmen voor, 551 tegen en 42 onthoudingen  
Jean Christophe Thiry was vroeger nog secretaris 
van KBSB en heeft zich de laatste jaren ingezet bij 
FEFB, maar er is een nood aan meer deelname van 
de franstalige zijde aan de KBSB. 
Jean-Christophe Thiry is verkozen voor 3 jaar met 
2713 stemmen voor, 877 tegen en 177 
onthoudingen 

25. Election du conseil d’administration. 
Le mandat de Luc Cornet se termine à cet AG.  
Candidatures reçues de Luc Cornet et Jean-
Christophe Thiry. 
Luc Cornet annonce qu'il désire présenter son 
travail. 
Luc Cornet est élu pour 3 ans avec 3207 voix pour, 
551 contre et 42 abstentions. 
Jean-Christophe Thiry a été auparavant secrétaire de 
la FRBE et s'est impliqué ces dernières années 
auprès de la FEFB, mais il y a besoin de plus de 
participation des francophones dans la FRBE. 
Jean-Christophe Thiry est élu pour 3 ans avec 2713 
voix pour, 877 contre et 177 abstentions. 

25.  



AV KBSB – AG FRBE 24-11-2012 Page 10 

26. Bevestiging van de leden van :  
Commissie voor geschillen 
voorzitter : Jean-Marie Piron (FEFB) 
Sergio Zamparo (VSF), José Dorr (SVDB), Jan Gooris 
(VSF), Claude Dethier (FEFB) 
Beroepscommissie 
voorzitter : Marc Bils (VSF) 
Hans Temmerman (VSF), Fabrice Grobelny (FEFB), 
Laetitia Heuvelmans (FEFB), Bernd Loo (SVDB), Paul 
Zilles (SVDB) 
Reserve : Bart Van Tichelen (VSF) 

26. Confirmation des membres de:  
Commission des litiges 
président : Jean-Marie Piron (FEFB) 
Sergio Zamparo (VSF), José Dorr (SVDB), Jan Gooris 
(VSF), Claude Dethier (FEFB) 
Comité d’Appel 
président : Marc Bils (VSF),  
Hans Temmerman (VSF), Fabrice Grobelny (FEFB), 
Laetitia Heuvelmans (FEFB), Bernd Loo (SVDB), Paul 
Zilles (SVDB) 
Reserve : Bart Van Tichelen (VSF) 

26.  

27. Vastleggen datum en plaats volgende AV 
De BAV gaat door op 1 Juni 2013 in Alma en zal de 
visie en het lidgeld 2013-14 bepalen. 
De statutaire AV is voorzien op 5 Oktober 2013 

27. Date et endroit de la prochaine AG 
L'AGE aura lieu le 1er juin 2013 à Alma et 
déterminera la vision et la cotisation 2013-14. 
L'AG statutaire est prévue le 5 octobre 2013. 

27.  
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Mechelen, 24/11/2012 

Algemene Vergadering KBSB 

 
Assemblée Générale de la FRBE 

Generalversammlung des KSB 

Omschrijving/description 
  

Begroting 
 

Resultaten   Begroting 

     

9/2011-
8/2012 

 
31/08/2012   9/2012-8/2013 

  
1   Lidgelden/cotisations VSF 31570  31559,00    32626  
2   Lidgelden/cotisations FEFB 14355  14366,00    15180  
3   Lidgelden/cotisations SVDB 3784  3877,10    4026  
4 Totaal lidgelden federaties/Total cotisations fédérations 

  
49709  

 
49802,10    51832  

5 
       

  
 6   Subsidie BOIC/Subside COIB 1500  1500,00    1500  

7   Interesten bankrekeningen/Intérets comptes banc. 200  359,39    350  
8   Verhuring materiaal/Location matériel 0  0,00    0  
9 Totaal diverse inkomsten/Total revenus divers 

  
1700  

 
1859,39    1850  

10 
       

  
 11   Interclubs inschrijvingen/Interclubs inscriptions 2012-2013 15500  13690,00    15120  

12   Interclubs boetes/Interclubs amendes 3400  3762,50    3800  
13 Totaal interclub/Total interclub 

  
18900  

 
17452,50    18920  

14 
       

  
 15   Sport- en beroepscommissie waarborg/cautions 0  0,00    0  

16 Totaal sport- en beroepscommissie/Total comm. sportif et appel 
  

0  
 

0,00    0  
17 

       
  

 18   Jeugd recup intern./Jeunesse récup internat. 17500  27189,50    17500  
19 Totaal jeugd recup intern./Total jeunesse récup intern. 

  
17500  

 
27189,50    17500  

20 
       

  
 21   FIDE tornooi registratie 1000  1245,00    1000  

22   FIDE tornooi registratie/boetes 200  0,00    200  
23 Totaal recup FIDE/Total récup FIDE 

  
1200  

 
1245,00    1200  

24 
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25   Resultaat BK Jeugd/Résultat CB Jeunesse 0  0,00    0  
26 Totaal BK Jeugd/Total CB Jeunesse 

  
0  

 
0,00    0  

27 
       

  
 28   Tegoeden vorig jaar/Avoirs année précédente 0  4500,00      

29   Tegoeden vorig jaar/Avoirs année précédente   0,00    2692  
30 Totaal tegoeden vorig jaar/Total avoirs année précédente 

  
0  

 
4500,00    2692  

       
  

 101   Forfait functies/Forfait fonctions -2720  -1280,00    -2240  
102   Administratie/Administration -2000  -1472,48    -1500  
103   Vertalingen/Traductions -1000  -375,00    -1000  
104   Verplaatsingen/Déplacements -4500  -4695,65    -4500  
105   Sport- en beroepscommissie/Comm. sportif et appel -300  -138,50    -300  
106   Internet -500  -238,02    -250  
107   Software -2300  -1575,00    -1575  
108   Deelname Congres/Participation congres FIDE/Internationale -1000  -415,90    -600  
109   Financiële kosten/Charges financiers -250  -286,42    -300  
110   Juridische kosten/Frais juridiques -1750  0,00    -1000  
111   Aansluitingen en abonnementen -375  -375,00    -375  
112   Commissie scheidsrechters/arbitres -250  -42,97    -250  
113   Verzekering BA/Assurance RC -300  0,00    -1500  
114 Totaal beheer/Total gestion 

  
-17245  

 
-10894,94    -15390  

116   FIDE lidmaatschap -905  -326,20    -905  
117   FIDE titels -700  -1080,00    0  
118   FIDE Interfederatie transfers 0  500,00    0  
119   FIDE Kamp. Volwassenen -270  0,00    -270  
120   FIDE/ECU Kamp. Jeugd -2800  -3230,00    -2800  
121   FIDE toernooiregistratie en verwerking -3500  -6500,00    -3500  
122   FIDE toernooiverwerking boetes -500  0,00    0  
123   FIDE rating fees -800  -1043,00    -1100  
124 Totaal FIDE/Total FIDE 

  
-9475  

 
-11679,20    -8575  

126   Interclub organisatie/organisation -500  -500,00    -1200  
127   Interclub arbiters -3500  -2410,00    -3000  
128   Interclub informatica arbiters 0  0,00    0  
129   Interclub verplaatsingen arbiters -3500  -3277,75    -3000  
130 Totaal kosten interclubs/Total frais interclubs 

  
-7500  

 
-6187,75    -7200  

132   Interclub prijzen/prix -9000  -8650,00    -9000  
133   Interclub compensatie boetes/amendes payées -2500  -1560,00    -1500  
134 Totaal prijzen en boetes IC/Total prix et amendes interclubs 

  
-11500  

 
-10210,00    -10500  
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135 
     

  
 136   Nat. kamp. Volwassenen/Champ. nat. adultes   0,00      

137   Nat. kamp. Volwassenen prijzen/Champ. nat. Adultes prix -5600  -5600,00    -5600  
138   Nat. kamp. Volwassenen verblijf/Champ. nat. Adultes logement -2000  -2000,00    -2000  
139   Supplement normen/supplément normes -1200  -1200,00    -1200  
140   Nat. kamp. blitz/Champ. nat. blitz -500  0,00    -500  
141   Nat. kamp. rapid/Champ. nat. rapid -500  0,00    -500  
142   Subsidies normentoernooien/Subsides tournois à normes 0  0,00    0  
143 Totaal volwassenen nationaal/Total adultes national 

  
-9800  

 
-8800,00    -9800  

145   Europ. landenkamp./Champ. Europ. Pays + Olympiade -6000  -5934,00    -15000  
145             
146 Totaal volwassenen internationaal/Total adultes international 

  
-6000  

 
-5934,00    -15000  

148   Nat. kamp. jeugd/Champ. national jeunesse -3850  -3358,73    -3850  
149   Nat. kamp. Jeugd gesloten/Champ. national jeunesse fermé -620  -620,00    -620  
150   Interscholen/Interscolaire -375  -375,00    -750  
151 Totaal jeugd nationaal/Total jeunesse national 

  
-4845  

 
-4353,73    -5220  

153   Jeugd intern. toernooien/Jeunesse tournois intern. -17500  -32317,33    -17500  
153   Jeugd intern. toernooien/Jeunesse tournois intern. KBSB -12000      -12000  
154 Totaal jeugd intern. toernooien/Total jeunesse tournois intern. 

  
-29500  

 
-32317,33    -29500  

156   Terugbetaalde waarborgen/Garanties remboursées 0  -125,00    0  
157 Totaal sport- en beroepscommissie/Total comm. sportif et appel 

  
0  

 
-125,00    0  

158 
     

  
 159       0  0,00    0  

160     0  0,00    0  
161   European Chess Club Cup & Olympiade 0  -2592,00    0  
162   Lening VSF -23000  -23000,00    0  
163 Totaal schulden vorig jaar/Total dettes année précédente 

  
-23000  

 
-25592,00    0  

       
  

   
TOTAAL INKOMSTEN/TOTAL REVENUS 

 
89009  102048,49    93994  

TOTAAL UITGAVEN/TOTAL DEPENSES 
 

-118865  -116093,95    -101185  
TOTAAL BEGROTING/TOTAL BUDGET 

 
-29856  -14045,46    -7191  

  
AANVANGSSALDO /SOLDE AU DEBUT 43980,97    29936  
SALDO BANKREKENING 

 
29935,51    22745  
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Verslag voorzitter 

Waarde Schaakvrienden, 

Zoals je op de agenda van de volgende algemene vergadering kan zien staat er ook het punt bijdrage 15,00€ voor 
het jaar 2013-2014 op. Dit zal u zeker verbazen en u zal zich afvragen waarom alweer een bijdrageverhoging! 
Hierin heeft u natuurlijk volkomen gelijk. 
Maar ook deze verhoging zal de spelers ten goede komen. 

-Verhoging van het prijzengeld van de kampioenschappen, zowel bij de volwassenen als bij de jeugd, zodat deze 
kampioenschappen aantrekkelijker worden en het deelnemersaantal zal verhogen. 

-Er zijn veel jeugdspelers in België die de laatste tijdeen grootmeester- of internationale norm gehaald hebben, 
maar we hebben zelfs niet de mogelijkheid deze jonge spelers een toekomst te bieden zoals bijvoorbeeld door ze 
naar één team- of individueel kampioenschap uit te zenden. 
-Een gesprek met de voorzitter van de ECU:de heer Silvio Danailov zou ons graag helpen een Europees 
kampioenschap voor jongeren en senioren toe te kennen aan België. Hiervoor heeft de bond wel een geldreserve 
nodig. 

-Een bijdrageverhoging is niet bedoeld zodat de schaakbond goed bij kas zou zitten en het geld op een rekening bij 
de bank zou belanden. Neen, we willen onze geliefde schaaksport in België een toekomst geven, maar vooral ook 
onze jongeren een toekomst geven. 

-Wat betaalt men in andere landen? Hier zie je ook kan dat de schaakbond met een bijdrage van 15,00 € in Europa 
laatste staat! 

Nederland: 30,00€ tot 39,00€, Duitsland: 30,00€, Frankrijk: Senior 47,00 € Junior 24,00 € miniem 15,50 €, 
Luxemburg: Senior 30€ Junior20€, Zwitserland: senior 55,00€ Juniors(-20) 35,00€ scholieren(-16) 23.00€. 

 

Chers amis joueurs d'échecs,  

Comme vous pouvez le lire sur l'ordre du jour de la prochaine assemblée générale, le point de l'augmentation de 
la cotisation à 15 e pour l'année 2013-2014 y figure aussi.  

Cela va certainement vous étonner et vous allez vous demander pourqoui à nouveau augmenter la cotisation! Et 
vous avez naturellement tout-à-fait raison.  
Mais cette augmentation va bénéficier aux joueurs: 

-augmentation des prix des championnats de Belgique, aussi bien pour les adultes que pour les jeunes, de sorte 
que les championnats seront plus attractifs et que le nombre de participants augmentera.  
-il y a beaucoup de jeunes joueurs en Belgique qui ont récemment obtenu une norme de maître ou de grand-
maître international mais nous n'avons même pas la possibilité d'offrir un avenir à ces jeunes joueurs en leur 
donnant, par exemple, la possibilité de les envoyer à un championnat d'Europe ou du du monde individuel ou par 
équipe.   
-Avoir une discussion en Belgique avec le président de l'ECU, Silvio Danailov, nous aiderait à obtenir l'organisation 
en Belgique d'un championnat d'Europe pour les jeunes et pour les adultes . Mais pour cela, la fédération a besoin 
d'une réserve d'argent.  
-Une augmentation de cotisation n'est pas destinée à alimenter la caisse ou le compte en banque de la fédération. 
Non: nous voulons donner un avenir à notre bien-aimé sport échiquéen en Belgique et surtout donner un avenir à 
nos jeunes.  

-Que paie-t-on dans les autres pays ?  
Avec une cotisation de 15€ , la fédératon occupe la dernière place en Europe! 
Aux Pays-Bas, elle est de 30 à 39€; en Allemagne de 30€; En France: 47€ pour les adultes, 24€ pour les juniors, 
15,50€ pour les Minimes; au Luxembourg: 30€ pour les eniors, 20€ pour les juniors; en Suisse: 55€ pour les 
adultes, 35€ pour les juniors (-20) et 28,50€ pour les scolaires (-16).    

Amicalement 

Günter Delhaes, Président  
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   Assemblée générale de la FRBE du 24 novembre 2012.  
Rapport de vérification des comptes 2011-2012.  
 
Ce mercredi 14 novembre 2012, j’ai procédé à la vérification des comptes 2011-2012 de 
la FRBE ASBL.  

Le trésorier, Ludo Martens, m’a présenté tous les extraits de compte et les pièces 
justificatives demandés. Ainsi que l’état des recettes et des dépenses pour l’exercice 
comptable 2011-2012.  

Toutefois, l’état du patrimoine de la FRBE au 31/08/2012 n’est pas encore établi à la date 
du contrôle. 

Grâce aux extraits des comptes financiers, le patrimoine de la FRBE au 31/08/2012 a pu être reconstitué et vérifié.  

A cette date, le compte d’épargne présentait un solde positif de 19275, 65 EUR. Le compte à vue présentait un 
solde positif de 7688,14 EUR. Le compte Jeunesse ne sert que pour les championnats de Belgique de la jeunesse 
et il présentait un solde positif de 2971,42 EUR.  

Apparemment, la FRBE ne détient pas d’avoirs en espèces. 

La FRBE a une importante créance envers son ancien trésorier, Albert Michels. Toutefois, le recouvrement intégral 
de la créance est incertain puisqu’il est lié à la solvabilité et à l’espérance de vie du débiteur. 

A ma connaissance, la FRBE n’a pas de dette significative en date du 31/08/2012.  

La comptabilité est régulièrement tenue: les mouvements des comptes bancaires sont dûment répertoriés et ils 
sont accompagnés d’une pièce justificative. Je l’ai contrôlé en effectuant des sondages à partir de mouvements de 
chacun des trois comptes bancaires mentionnés.  

Les opérations effectuées par le trésorier (établissement des demandes de paiement des sommes dues à la FRBE, 
exécution des paiements, tenue de la comptabilité) sont nombreuses et demandent un travail considérable. Je 
tiens à remercier Ludo Martens pour tout ce travail.  

L’exercice social 2011-2012 se termine par un déficit de 14045, 46 euros.  

L’ancien trésorier, Albert Michels a remboursé sa dette envers la FRBE à concurrence de 4500 euros en 2011. Sans 
ces paiements, le déficit de la fédération aurait été augmenté de la même somme. D’autre part, le déficit aurait 
diminué d’environ 3000 euros si les sommes encore à recevoir au 31/08/2012 avaient été prises en compte.  

En tenant compte de ces différents éléments, le déficit des activités courantes de la FRBE en 2011-2012 est 
d’environ 15500 euros.    

Vu la faiblesse des réserves de la FRBE, cette situation doit être rapidement corrigée par un accroissement des 
recettes et/ou une diminution des dépenses.  

D’après les réponses fournies par le trésorier, le conseil d’administration n’a pas fixé la date limite de paiement des 
cotisations 2012-2013. De ce fait, il n’a pas respecté l’article 4 du règlement d’ordre intérieur. Mais cela concerne 
l’exercice comptable 2012-2013 et échappe à ma mission.  

 

Par ailleurs, un administrateur en fonction n’a -au jour du contrôle des comptes- remboursé qu’un tiers d’une 
avance de 600 euros reçue à tort dans le courant du troisième trimestre 2011.  

En conséquence, je recommande à l’assemblée générale d’approuver les comptes 2011-2012 de la FRBE ASBL sous 
réserve du manque de volonté du conseil d’administration de récupérer rapidement cette avance reçue à tort par 
un administrateur.    

Fait à Liège, le 14 novembre 2012.  

Jean-Christophe Thiry. 

Vérificateur aux comptes.  
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Rapport Secrétaire Général 
AG FRBE-KBSB-KSB 24-11-2012 à Malines 

 

Elu en décembre 2011 au conseil d'administration, j'occupe le nouveau poste de secrétaire-général depuis janvier 
2012. Ma tâche a consisté à aider les autres administrateurs et le président dans leurs tâches. Je me suis par ailleurs 
impliqué plus particulièrement dans plusieurs projets. 

Changement de statuts 
En collaboration avec Eddy De Gendt, Kurt Rosskamp et Günter Delhaes, j'ai participé à la commission qui a 
élaboré la version finale des statuts et du règlement d'ordre intérieur votés lors de l'assemblée générale 
extraordinaire de juin 2012. Ce succès met fin à un long processus de discussion entre les différentes fédérations 
(communautaires et nationale) afin de permettre un meilleur fonctionnement de la FRBE et d'éviter certains 
blocages qui ont parfois rendu ce fonctionnement difficile ces dernières années. 
Suite à ce changement, les clubs sont donc directement membres de la FRBE et ce sont eux qui peuvent voter à 
l'assemblée générale, dans des domaines qui leur sont proches (interclubs, classement ELO, championnats de 
Belgique) et parfois un peu moins (envois internationaux de jeunes et d'adultes). 
Site web 
Afin d'essayer de redynamiser le site web, j'en assure la mise à jour depuis le mois de mai. Daniel Halleux continue 
à assurer les modifications techniques et j'essaie de suivre la mise à jour des informations. 
Cette mise à jour est un travail qui nécessiterait plus de temps, pour aller chercher les informations auprès des 
autres administrateurs et rendre le site plus vivant. Dans le cadre des olympiades, Jan Rooze, capitaine des équipes 
belges, m'a envoyé quotidiennement un rapport que j'ai publié. Ce genre d'initiatives devrait être plus fréquent. 
A moyen-terme, une modernisation du site web est prévue. L'objectif est de le rendre plus efficace pour les 
membres, mais aussi pour les personnes extérieures à la recherche d'informations sur les échecs en Belgique. 
Plusieurs échanges ont déjà eu lieu avec divers administrateurs dans cette optique. Ce projet devra être continué et 
sera une de mes priorités pendant les prochains mois. 
Immatriculation et classement ELO 
Afin de pouvoir suppléer Daniel Halleux dans ses tâches liées à l'immatriculation des joueurs et au classement 
ELO, j'ai suivi, chez Daniel, une formation d'une demi-journée. L'objectif est de pouvoir réaliser un prochain 
classement avec l'appui de Daniel. Il est en effet important qu'une tache aussi importante ne dépende pas 
uniquement d'une personne. 
Comité d'appel 
En août 2011, Luc Winants a déposé réclamation devant le comité sportif à propos de la sélection de la délégation 
belge au championnat d'Europe des Nations. En janvier 2012, le comité sportif n'avait toujours pas rendu de 
décision, et divers contacts avec ses représentants indiquaient qu'aucune décision ne pourrait être prise.  Afin 
qu'une décision puisse être prise, j'ai représenté la FRBE avec Fabrice Grobelny lors d'une première réunion avec le 
comité d'appel le 4 avril 2012. Suite à cette première réunion et à l'accord de Luc Winants, j'ai encore représenté la 
FRBE lors de l'audition du 21 avril, au terme duquel le comité d'appel a remis sa décision.  
Vision à long-terme de la FRBE 
En collaboration avec Jan Rooze, une réflexion a été entamée pour une vision à long-terme de la FRBE et des 
échecs en Belgique. Le conseil d'administration va être associé à la poursuite de ces réflexions qui sera mon autre 
priorité des prochains mois. L'objectif est d'arriver à un plan d'actions concrets, accepté par les différents 
intervenants des échecs belges pour le milieu de l'année prochaine. 
Divers 

28. Traduction : à la demande de plusieurs administrateurs, j'ai assuré ou corrigé la traduction de divers 
documents (rapports, communications, invitations) en français. 

29. AIDEF : j'ai représenté la FRBE à l'assemblée générale de l'AIDEF en septembre. A cette occasion, 
en l'absence de candidats, j'ai été élu au poste de vice-président. 

 
Damien ANDRE, le 13 novembre 2012 
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Rapport opérateur 
ELO, Immatriculation & Softwares 

CA FRBE-KBSB-KSB 24-11-2012 à Anvers 

ELO 
14482 parties traitées en janvier 2012 et 20160 en juillet 2012 soit un total de 34642parties pour 512 tournois (en légère baisse 
par rapport à l’exercice précédent). Les parties issues des tournois étrangers engrangées par la FIDE sont maintenant collectées 
tous les mois. Mais, la FIDE ne publie pas toujours ce fichier à temps et heure (celui du 1er octobre était disponible seulement 
le 10/10 !). Donc, je fais encore usage de l’aspirateur de site, pour autant que son fonctionnement ne soit pas compromis par 
des modifications structurelles de leurs pages web. La FIDE a aussi modifié le format de ses données et Chess Manager a dû 
être adapté pour en exploiter le contenu. Sinon, à part ça, c’est la routine… 
Attention : le classement de janvier 2013 ne sortira que le 03 janvier 2013, la collecte des fichiers de résultats étant quand 
même arrêtée au 31/12/2012 minuit ! 

IMMATRICULATIONS 

Voici le relevé des affiliés au 15/09/2012. Les factures « provisoires »ont été établies le 15/09 et transmises au trésorier national 
et aux 3 fédérations. 

Membre
s affiliés 

30/09/0
8 

30/09/0
9 31/05/10 31/05/1

1 

04/09/11 
facture 

provisoir
e 

31/05/1
2  15/09/12 

% 
junior

s 

10-4 
population 

% 
étrang

ers 

VSF 3207 3012 2888 2870 2436 2966 2590 27.3 3.9 5.2 

FEFB 1640 1469 1358 1305 1174 1380 1170 15.7 3.4 8.5 

SVDB 318 378 345 344 332 366 372 25.2 45 47 

Total 5165 4859 4591 4519 3942 4712 4132 20.9 3,6 9.9 

           

 
Suite à un usage abusif d’informations concernant nos joueurs (base de données), le mécanisme d’affiliation des joueurs se fait 
maintenant en 2 temps. C’est seulement lorsque le joueur visité est ré-affilié que l’on peut accéder à ses coordonnées pour les 
vérifier et éventuellement les ajuster. 

DIVERS 

• Le CA souhaiterait un site web plus attractif, une intégration de nos programmes Clubs, Players et Interclubs Manager 
au sein des pages Drupal, remanier une nouvelle fois le règlement des tournois concernant les interclubs nationaux, 
élaborer un nouveau programme d’appariement,…et j’en oublie certainement, bref beaucoup d'idées mais je doute un 
peu de leur réalisation vu le peu de moyens mis en œuvres. Dans ce contexte, Georges Marchal (maintenance Clubs-
Players Manager, fiches joueurs et fiches clubs, CalcElo, PairTwo) et moi (Interclubs Manager, Chess Manager, 
responsable ELO + Immatriculation) avons proposé nos services pour seulement 1 année à la FRBE. On verra pour 
la suite… 

• En outre, si je me suis retiré du conseil d’administration, c’est pour être déchargé de l’obligation de participer à toutes 
vos réunions, en effectuant toujours en coulisse, mon boulot. C’est dans ces termes que le CA au moment de ma 
démission et moi, nous nous étions arrangés. Donc, si je suis absent à un ou plusieurs CA il ne faut pas en faire état ! 
Aussi, si cet arrangement ne convient plus, je suis toujours disposé à me retirer de tout et à céder le flambeau à qui 
vous voudrez. 

• En annexe un petit fichier listant le nombre de membres par clubs et fédérations au 15/09/2012. Peut-être utile pour 
déterminer le nombre de voix lors des votes… 

• Daniel Halleux 
09/11/2012 
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Délégation au COIB et aux relations publiques 
 

Assemblée générale de la FRBE du 24 novembre 2012 
 
 
- En janvier : présentation au COIB d’un rapport plus important que les années précédentes sur 
les activités de la FRBE pour obtenir le subside annuel. Le rapport a été accepté mais le 
subside n’a pas été augmenté et nous avons reçu 1500 € comme d’habitude. 
 
- En juin : présence à l’assemblée générale du COIB. 
 
- En juin : création d’un feuillet de présentation de notre sélection aux Olympiades d’Istanbul. 
Un document simplifié a été utilisé, notamment, au Tournoi international du Pays de Charleroi. 
Le document complet a été envoyé à divers médias. 
 
- En juillet : demande au COIB d’obtenir un matériel de représentation pour nos participants aux 
Olympiades. 
 
- En août : notification du refus de matériel important (tels T-shirts ou vareuses) mais réception 
de pin’s qui ont été remis au président, Günter Delhaes. 
 
- En septembre : amorce d’un débat sur un en-tête de lettre qui serait commun à toutes les 
communications de la FRBE vers l’extérieur. A ce jour, quelques propositions mais rien n’a été 
décidé officiellement. 
 
 
 
 
 
Raymond van Melsen – 13.11.12 – 0472 517 941 – rayvm15@hotmail.com 

mailto:rayvm15@hotmail.com
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ACTIVITEITENVERSLAG   januari-november 2012 
Functie: Afgevaardigde FIDE, verantwoordelijke internationale tornooien, vertegenwoordiger der 
topspelers 
Naam:  Jan Rooze  (aanstelling: 7 januari 2012) 

1. OLYMPISCHE SELECTIE 

De selectieprocedure voor de uitzending van een heren- en damesteam naar de 40e Schaakolympiade in 
Istanboel  (27 augustus tot 10 september) werd gestart met de aankondiging op de website van de KBSB in 
februari. Dit stelde ons in staat, de selectie reeds bekend te maken tegen eind april, en op die manier de 
vliegkosten naar en van Istanboel door tijdige boeking te beperken, om uiteindelijk binnen het 
beschikbare budget van 6000 Euro te blijven. 

De herenselectie 2012, bestaande uit 2 GM’s en 3 IM’s, was op basis van gemiddelde ELO het sterkste 
team in de geschiedenis van ons Belgisch schaak. Jammer genoeg bleven de resultaten van dit team 
beneden de verwachtingen. Anderzijds waren wij, voor het eerst sinds 1994, weer in staat een 
damesteam af te vaardigen, en overtroffen onze dames, waaronder 3 jongeren, ruimschoots de 
verwachtingen. 

Zelf fungeerde ik op de Olympiade als kapitein van beide teams, en tegelijk ook als Delegatieleider, en kon 
op die manier besparen op 2 begeleidende functies. Als primeur heb ik tijdens de Olympiade en dagelijks 
verslag opgemaakt voor onze website, wat prompt ook vertaald werd naar het Frans door Damien Andre. 

 

2. FIDE en ECU Congres 

Deze congressen , van respectievelijk 1/2 dag en 2 1/2 dag, vond in Istanboel plaats tijdens de Olympiade . 
Gelet op mijn rol als kapitein en delegatieleider heeft Gunter Delhaes formeel mijn plaats ingenomen op 
deze congressen. Toch kon ik aanwezig zijn op het ECU Congres, en op een der dagen van het FIDE 
Congres. In deze context hebben Gunter Delhaes en ikzelf geprobeerd zoveel mogelijk contacten te leggen 
die nuttig zouden kunnen zijn voor de ontwikkeling van het schaken in Belgie. 

 

3. European Clubs Cup  (Israel, 10-18 october 2012) 

Op basis van de resultaten van de Interclubs 2011-12, hadden 3 clubs recht op deelname. Omdat CREC 
(1e), KGSRL (2e), en Ans (3e) afzagen van deelname, namen ten slotte Amay (4e) en Eynatten (5e) deel aan 
deze Cup. Fontaine (als 6e) werd de kans gegeven de 3e beschikbare plaats in te nemen, maar zag daarvan 
af. 

Te weten dat deze uitzending volledig op kosten van de clubs gebeurt, maar door bemiddeling en onder 
supervisie van de KBSB. 

 

4. Routine-taken 

Als FIDE-afgevaardigde is een groot deel van mijn taak toegespitst op taken als homologatie van 
tornooien, coordinatie voor de toekenning van behaalde titels, transferten van “schaaknationaliteiten”, 
etcetera. Ik heb geprobeerd deze taken op een snelle en efficientie manier uit te voeren, met bijzondere 
aandacht voor vlotte en duidelijke communicatie met de betrokkenen, alsmede met de FIDE-
verantwoordelijken in Elista. 
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Enkele voorbeelden: 

- De toekenning van behaalde titels aan Steven Geirnaert (IM), Stefan Beukema, Marc daels en Francois 
Godart (FM), en Eva Baekelant (WFM). De IM titel voor Stefan Docx is in principe reeds aanvaard, en 
zal formeel door FIDE goedgekeurd worden door FIDE in december. 

- De transfertprocedure  van onder meer  Stefan Beukema, Camille en Thibaut De Ridder, Tamer Ismail  
en Deon Lee, waardoor zij nu bij FIDE ingeschreven staan als Belg, en ook in aanmerking kunnen 
komen voor internationale selecties. Alleen in het geval van Stefan Beukema waren hieraan kosten 
verbonden, die door de aanvrager zelf werden gedragen.  

- Samenspraak met de desbetreffende FIDE-verantwoordelijke en de Duitse Schaakfederatie, ter 
inrichting van een Seminarie voor “International Organisers” waaraan ook geinteresserde Belgen 
kunnen deelnemen. Dit seminarie is sinds 1 januari 2012 een verplichte vereiste voor de toekenning 
van IO, en kon zo leiden tot de erkenning als IO van Luc Cornet, Sylvin De Vet, Jan Vanhercke en Rudi 
Valcke. Tegelijkertijd heb ik voorgesteld, ook een Franstalig IO seminarie te organiseren (eventueel in 
samenwerking met de Franse Federatie),om ook andere Belgische geinteresseerden een kans te 
geven. 

- De homologatie van Belgische tornooien voor FIDE verloopt volgens een procedure, die met de hulp 
van Daniel Halleux en Luc Cornet op punt werd gezet, en beschreven wordt op onze website. Dit heeft 
in de meeste gevallen geleid tot vlotte afhandeling van de ontvangen aanvragen.  Een punt van 
aandacht daarbij, voor slechts enkele organisatoren, is de inachtneming van de gestelde termijn voor 
de aanvragen.  Ook de invoering, achteraf, van de tornooiresultaten verloopt doorgaans 
probleemloos. 

 

Jan Rooze 
13-11-2012 
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Rapport VNT ASV KBSB 24/11/2012 

Periode van 26/11/2011 – 24/11/2012 

1) NIC 2011-2012 

• Gemeenschappelijke laatste ronde voor eerste afdeling: Eupen kreeg deze organisatie toebedeeld en 
heeft deze ronde voortreffelijk georganiseerd. Enkel de belangstelling van de media en het publiek kon 
veel beter. 

• Kampioen: CREC 1 

• Degraderen uit eerste afdeling: KBSK 1, Jean-Jaurès 1; promoveren vanuit tweede afdeling: Zottegem 1, 
Wirtzfeld 1 

• IM -Normen:  

- FM Matthew Tan (Amay) (is ondertussen IM) 

- FM Marcel Becker (Eynatten) 

- FM Felix Klein (Rochade Eupen) 

• Alle prijzen en schadeloosstellingen werden uitbetaald, alle boetes werden geïnd. 

• Van de 317 ingeschreven ploegen (12 reeksen in 5de afdeling; 12 ploegen minder dan in seizoen 2010-
2011) eindigden 316 de competitie. 

2) BK 2012 te Lommel (van  za. 30/06/2012 tot en met zo. 08/07/2012) 

• De organisatie lag bij NLS Lommel. Ze zijn er in geslaagd om van de expertengroep opnieuw een GM-
normentoernooi te maken. 

• Belgisch Kampioen: IM Tanguy Ringoir (Fontaine) (met GM-norm) 

• Dameskampioen : Wiebke Barbier (Temse) 

• Open Kampioen: Ward Van Eetvelde (Chesspirant) 

• Aantal deelnemers: experten: 10; open: 121 (44 minder dan in seizoen 2010-2011) (waarvan 8 dames, 6 
minder dan in seizoen 2010-2011) 

3) BK Rapid te Anderlecht (zo. 09/09/2012) 

• Dit kampioenschap werd geïntegreerd in het 6de Memorial Tonoli. 

• Toernooiwinnaar werd GM Namig Guliyev met 8/9. 

• Belgisch Kampioen werd Cemil Gulbas met 7,5/9. 

• Er deden 190 deelnemers mee. 

4) NIC 2012-2013 

• De volgende termijnen werden gehanteerd (en waren dikwijls eerder gehaald): 

- Inschrijvingen: 22/07/2012 

- Opvissen ploegen om afdelingen te vervolledigen: 29/07/2012 

- Publicatie eerste versie reeksindeling: 14/08/2012 à uiteindelijk waren er 8 versies verschenen, de 
laatste op 14/09/2012 

- Ledenadministratie tot 15/09/2012 

- Spelerslijsten tot 16/09/2012 

- Algemeen rondschrijven naar de clubs met o.a. alle wijzigingen in dit seizoen, alle modaliteiten, … op 
22/09/2012 

- Eerste ronde op 23/09/2012 
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- Tweede ronde op 07/10/2012 

- Derde ronde op 21/10/2012 

• 314 ploegen schreven zich in (12 reeksen in 5de afdeling; 3 ploegen minder dan in seizoen 2011-2012), 
waarbij tot nu al één ploeg in vierde afdeling algemeen forfait gaf. 

• Tot nu toe zonder problemen of incidenten. 

• Voor de gemeenschappelijke laatste ronde werd op de website een kandidatuurstelling geplaatst. Deze 
eindigde op 31/10/2012. Echter ik heb geen enkele kandidatuur ontvangen. 

• Ook op gebied van arbitrage heb ik zorgen. De enkele arbiters die bereid zijn om een ronde te leiden, 
komen meestal uit West- en Oost-Vlaanderen. Maar deze moeten dikwijls gestuurd worden naar de 
Waalse of Duitstalige thuisclubs. De vergoedingen en aantal kilometers die wettelijk mogen uitgekeerd 
worden voor vrijwilligers, dekken hierdoor niet meer de werkelijke onkosten voor sommige arbiters 
waardoor deze afhaken (of dreigen af te haken). 

5) BK 2013 

Voor het BK 2013, wat zal plaats vinden tussen za. 06/07/2013 en zo. 14/07/2013, is geen enkele kandidatuur 
ontvangen. Op de website heeft een kandidatuurstelling gestaan, eerst tot 30/09/2012, vervolgens tot 10/11/2012. 
Tot op heden heb ik geen kandidatuur ontvangen. 

6) NIC 2013-2014 

Op de vorige vergadering van de RvB heb ik mijn voorstel van data voor de NIC van seizoen 2013-2014 
doorgegeven. Deze zouden besproken worden op de volgende RvB. 

Ziehier informatief dit voorstel. 

Ronde 2013-2014 2012-2013 Opmerking 

1 zo. 22/09/2013 zo. 23/09/2012 
Op vraag van de VSF deze datums 
aangepast. 

2 zo. 29/09/2013 zo. 07/10/2012  

3 zo. 13/10/2013 zo. 21/10/2012  

4 zo. 17/11/2013 zo. 18/11/2012  

5 zo. 01/12/2013 zo. 02/12/2012  

res. 1 zo. 08/12/2013 zo. 09/12/2012  

6 zo. 15/12/2013 zo. 16/12/2012  

7 zo. 12/01/2014 zo. 13/01/2013  

res. 2 zo. 19/01/2014 zo. 27/01/2013  

8 zo. 26/01/2014 zo. 03/02/2013  

9 zo. 09/02/2014 zo. 17/02/2013  

res. 3 zo. 16/02/2014 zo. 10/03/2013  

10 zo. 23/02/2014 zo. 03/03/2013  

11-rest zo. 16/03/2014 zo. 17/03/2013 
Sur demande de la FEFB inverser ces 
dates pour que 

11-1 zo. 23/03/2014 zo. 24/03/2013 
la dernière ronde pour 1ière division 
soit la fin de la saison 

test zo. 30/03/2014 zo. 24/03/2013  
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7) BK 2014 

Er zal binnenkort een kandidatuurstelling geplaatst worden voor het BK van 2014 wat zal plaats vinden van za. 
05/07/2014 tot en met zo. 13/07/2013. 

8) Andere KBSB-toernooien 

Clubs die hun kandidatuur willen indienen voor het inrichten van het BK Snelschaken of BK Rapid of BK Senioren, 
kunnen altijd bij mij terecht. Op dit moment zijn er echter geen concrete data ingepland hiervoor. 

9) Dankwoord 

In eerste instantie wil ik enkele van mijn collega’s danken voor hun nodige ondersteuning: Georges Marchal voor 
zijn ondersteuning bij o.a. P2; Damien André voor zijn hulp bij de website; en vooral Daniel Halleux voor zijn 
(talrijke) interventies bij problemen. 

Daarnaast wil ik ook de clubs bedanken voor de goede samenwerking gedurende de laatste drie jaren. 
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Activiteitenverslag AV -24 november 2012  
Jan Vanhercke  

Vertegenwoordiging van KBSB  

InventiChess 2012  

Van 14 tot en met 22 september ging andermaal het InventiChess toernooi door. Dit evenement koppelt de 
zakelijke wereld aan het schaken en biedt de gelegenheid aan schakers tot het behalen van een IM norm.  

Belgische spelers die deelnamen aan dit gesloten toernooi waren Thibaut Vandenbussche, Thibaut 
Maenhout, Stef Soors en Glen De Schampheleire.  

Zowel tijdens de openingsceremonie, als op het einde van het toernooi heb ik de organisatie namens 
KBSB bedankt voor de positieve bijdrage die ze geboden heeft aan het promoten van het schaken in een 
zakelijke context en het steunen in de verdere ontwikkeling van spelers door het organiseren van 
normentoernooien.  

Ik blijf verder contacten onderhouden met Dhr. Helsen van InventiChess in het kader van CEO-Chess. 
Net zoals andere sporten heeft het schaken er belang bij goede relaties uit te bouwen met de 
bedrijfswereld.  

Go4Grandmaster  

Net zoals vorig jaar organiseerde Go4Grandmaster terug een vierlanden-toernooi in het MAS te 
Antwerpen.  

Deze prima organisatie biedt de gelegenheid voor 10 Belgische jeugdspelers om als team gedurende het 
weekend 6 rapid partijen te spelen Nederlandse, Duitse en Engelse ploegen. De praktische uitvoering van 
dit toernooi lag in handen van Go4Grandmaster en jeugdschaak.be  

De Belgische ploeg heeft dit evenement gewonnen.  

Dit toernooi is niet alleen een leuke activiteit voor de schakers. Het biedt ook de mogelijkheid om onze 
relaties met jeugdverantwoordelijken van andere landen te onderhouden. De locatie, het MAS te 
Antwerpen, laat ook toe om extra visibiliteit te geven aan het schaken. De talrijke bezoekers ware op deze 
manier ook getuige van de prestaties van onze schakers, evenals een simultaan gegeven door Tanguy 
Ringoir.  

De relatie met Go4Grandmaster is in verschillende opzichten interessant om verder uit te bouwen. Eerst 
en vooral omdat ze een unieke focus hebben op jeugdschaak, een focus die complementair is met de 
doelstelling van KBSB om het niveau van de internationale uitzendingen te verbeteren. Anderzijds omdat 
ze in een bredere context ook extra zichtbaarheid geeft aan het schaken door diverse media aan te 
spreken.  

Operationele taken  

Voorbereidingen BJK 2013  

Het BJK gaat door te Blankenberge in de Floréal Club. Meer informatie is terug te vinden via de site van 
de KBSB of op www.juniorchess.be  

De voorbereidingen voor het BJK, dat ingericht wordt door jeugdschaak.be, zijn gestart. De eerste 
praktische schikkingen met het hotel liggen dus reeds vast, en een overeenkomst met opties voor 2014 en 
2015 is getekend.  

Sinds eind september zijn de reservaties voor de verblijven geopend. Uitgaande van de reeds gekende 
registraties is de interesse veelbelovend. Er zijn momenteel meer dan 250 personen die een logement 
hebben afgehuurd. Vooral uit Franstalige en Duitstalige hoek is de opkomst reeds bijzonder sterk te 
noemen.  

Internationale uitzendingen voor 2013  

www.juniorchess.be
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Ik ben aangevangen met een structuur uit te werken om internationale uitzendingen beter te organiseren. 
Hiervoor heb ik reeds contact op genomen met diverse verantwoordelijken voor de jeugd, ouders en ook 
Peter Van Praet die, als voormalig jeugdleider, zeer veel praktische ervaring hier rond heeft.  

De doelstelling is om op verschillende punten de werking beter te structureren en de communicatie met 
alle betrokkenen te verbeteren.  

De aspecten die aan bod komen zijn:  

• communicatie met ouders en clubs rond de selectie en de toernooien waaraan deelgenomen kan worden  

• coördinatie van de verplaatsingen  

• vastleggen van de begeleiding en delegatieleiders  

• structureren van de communicatie voorafgaand en tijdens het toernooi  

Mijn verwachting is dat 2013 vooral een aanpassingsjaar zal zijn om deze werking verder te verfijnen en 
om verdere beleidslijnen voor de uitzendingen te kunnen bepalen.  

Website / IT gerelateerde aspecten  

Er is de wens van een aantal bestuursleden om de website van de KBSB te actualiseren en/of te 
moderniseren. Een aantal mogelijkheden worden onderzocht op hun haalbaarheid op korte termijn.  

Daarnaast is ook de problematiek voor het verwerking van de ELO rating van spelers bekeken en een 
aantal ideeën bestudeerd om de ingave van resultaten van interclub partijen te verbeteren.  
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Verslag Jeugdleiding 2012 
Organisatie Belgisch jeugdkampioenschap 2012 
Na de onenigheid tussen sommige leden RvB - KBSB en de vorige organisator BJK,  waarbij deze laatste 
afhaakte voor de organisatie BJK 2012 stond ik er, dan was het al september, alleen voor. 
Eind januari 2012 kon ik dan zowel de vorige jeugdleider, Ruben Decrop als Luc Oosterlinck van Oost-
Vlaanderen warm maken om een deel van de organisatie op zich te nemen. 
Daarmee konden we dan ook via hen ook nog op anderen rekenen om mee te helpen het BJK succes vol 
te maken. 
Niet tegenstaande we ons als organisatie beperkt hebben tot enkel het kampioenschap zelf, was er na het 
BJK een algemene tevredenheid onder zowel deelnemers, ouders als begeleiders. 
Ik wens hier bij dan ook mijn mede organisators  Ruben en Luc, alle medewerkers, inzonderheid mijn 
vrouw en  alle wedstrijdleiders  te danken voor hun inzet en overgave tijdens het BJK 2012. 
 
Belgisch schoolschaak kampioenschappen  werden voor het jaar 2012 georganiseerd in Doornik,  
De school van Kain, een deelgemeente van Doornik, op zaterdag 5 mei. 
De 5 eerste van de lagere school waren: 
  1  Sint-Barbara Gent    29.5  8.5  
  2  Lochristi 1                 26.0  7.0  
  3  Eynatten 1                26.0  5.5  
  4  C.D.I. Ieper               25.0  7.5  
  5  Albertstraat Beerse 1    21.5  6.5 
De eerste 5 van het secundaire waren. 
1    Don Bosco Zwijnaarde           27.0  6.0  
2    Sint-Pieters Leuven 1          24.0  7.5  
3    Wico Neerpelt                  24.0  7.0  
4    Heilig Hart Waregem 1          24.0  6.5  
5    Institut Des Ursulines Mons 1  22.5  6.0 
 
Europese Kampioenschappen Praag. 
 Na het plots terug geven van haar taak als “verantwoordelijke internationale toernooien” en ik het van 
haar moest overnemen wist ik niet wat zij reeds had gedaan of niet gedaan. Ik heb dan ook alles van de 
grond af moeten herbeginnen en toen waren we al op eind van de maand mei. Iedere rechthebbende 
moesten nog uitgenodigd worden voor deze kampioenschappen. Ik na heel veel mails en contacten met 
ouders, coaches en de inrichters kon iedereen vertrekken. 

1. Heenreis (16 augustus) 
12 personen hebben de officiële vlucht van Brussel naar Praag genomen. 
De anderen zijn hoofdzakelijk met de wagen naar Praag gereisd. 
Tegen 's avonds was iedereen goed aangekomen en geïnstalleerd. 
Wat de betalingen betrof was het volgens mij beter voor alle deelnemers ruime marsen te nemen dan 
achteraf nog een bepaald bedrag te moeten bij vragen 
Dagindeling 
In de voormiddag (9.30-12 u.) zijn er sessies voorzien van training en partijvoorbereiding (zie rubriek 
'coaching' hieronder). 
Partijen (vanaf 15 u.) 
Onmiddellijk na de partijen is er mogelijkheid tot bespreking met de coaches, die in de analysezaal 
aanwezig zijn. 

2. Coaching 
Hieronder volgt een overzicht van de coaches en de spelers die zij tijdens het tornooi gecoacht  hebben.   
 
ROEL 

De Vleeschauwer Maarten 
Tuerlinckx Ben            
Vandeputte Samuel         
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MARC 

Réal Thibault      
Mabille Natacha 
De Ridder Thibaut  
Decruyenaere Laura                                          

 
ADRIAN 

Swijsen Lars        
Ramacker Quinten  
Verstraeten Iris  
De Ridder Camille                                     

 
NIMROD 

Fontaine Quentin          
Huynh Laurent             
Faybish Nathaniel    
Godart Clara  
Faybish Benjamin  

François Godart en Reinaert Verstraeten hebben afgezien van KBSB-coaching. 
3. Reglementen 

Hieonder enkele markante punten uit het reglement, dat de laatste jaren door de ECU en de FIDE 
ingevoerd is. 
In alle categorieën geldt het volgende tempo : 90 minuten voor 40 zetten, daarna nog 30 minuten, en een 
increment van 30 seconden vanaf de eerste zet. 
Zero tolerance wat betreft het te laat komen. 
Geen remisevoorstellen voor de 40e zet. 
Enkel de spelers kunnen een claim indienen bij betwisting. 

4. URL's 
Tornooisite : 
http://www.eycc2012.eu/ 
Resultaten : 
http://chess-results.com/tnr79016.aspx 
 
WK -20 Athene 
Was volgens de Larmuseau’s  (Aalter) een van de best georganiseerde WK voor de jeugd. De 
afgevaardigden waren:  
VANDEVENNE  SANDER 
LARMUSEAU  MAARTEN 
LARMUSEAU  MICHIEL 
CAPONE  NICOLA 
SOORS  STEF 
 
 
WK voor de jeugd Maribor. Stand op 14/11/2012   
Elisabeth  Claeys 2,0/6 Coaches: Chief  Coach: Marc Daels   
Sofie  Huttl 2,0/6            Coach: Mher Hovanisian 
Lotte Demey 2,0/6   Coach: Wim Barbier 
Astrid Barbier 2,5/6 
Anthony Mitran 2,5/6  
Robbert Decruyenaere 2,0/6 
Jasper Beukema 1,5/6 
Deon Lee 3,0/6 
Stefan Beukema 3,0/5 eerste partij ff moeten geven 
Karsten Verhasselt 2,0/6 
Joris Verhelst 2,5/6 
Reinaert Verstraeten 2,5/6 
Dorian Van Den Heede 2,5/6 

http://www.eycc2012.eu/
http://chess-results.com/tnr79016.aspx
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Toch enkele opmerkingen in verband met de vluchten en coaches. 

1. Vliegtuigprijzen zijn allerminst vast en maken heel snel op het zelfde vliegtuig zeer grote 
verschillen van meer dan 150 euro op een tijdverschil van hooguit 12 uur. De prijzen liggen 
slechts vast op het ogenblik dat het reisticket betaald is. 
Daarom is het ook zeer moeilijk een richtprijs te geven aan ouders in verband met de 
vliegtuigkosten.  
Op vrijdag 7 september lag de prijs heen en terug op 285 euro. In het reisbureau hadden ze me 
gezegd dat die prijs vast lag tot uiterlijk de zaterdagvoormiddag en dat er hoogst waarschijnlijk de 
maandag 100 euro per persoon zou bijkomen.  De eerste week van de maand oktober was de prijs 
van die zelfde vlucht reeds  gestegen naar 624 euro per persoon. 

2. In groep reizen van af meer dan 10 personen is merkelijk duurder dan minder dan 10 personen. 
Reisbureaus brengen hier wel een oplossing door in 2 groepen de reistickets te bestellen. 

3. De prijzen zijn ook sterk afhankelijk als de bestemming minder of meer toeristisch belangrijk is. 
De vliegtuigtickets naar Praag en Athene waren heen en terug minder 200 euro. Die Ljubljana was 
dus een heel stuk meer voor een minder grote afstand. 

4. Goede coaches zijn zeer moeilijk te vinden. Enkele dagen bezig geweest met de betere schakers 
op te bellen maar zodra ze hoorden dat er geen geldelijke steun zou zijn boven op de vlucht en 
verblijf die gratis waren trokken ze zich terug.  

 
         
 


